
Nevelőtestületi vélemény Udvardyné Dr. Mühlenkampf Erika

pályázatáról

A pályázó igen felkészült, több mint 20 éve a Jókai Mór Gimnázium igazgatója.

Helyzetelemzése pontos, igényes. Vezetői programja, fejlesztési elképzelései a realitásokból

indulnak ki, de tartalmazzák a szükséges igényeket. Pályázatának sarkalatos pontja a

pedagógusok túlterheltsége, mivel lényegében mindenki maximális óraszámban vagy fölötte

tanít. Így pedig nem sok lehetőség jut tehetséggondozásra illetve felzárkóztatásra, pedig egy

gimnáziumban ezek a feladatok elengedhetetlenek. Ezért kiemeli az álláshelyek növelésének

szükségességét, melyet a tantestület teljes mértékben támogat. Igen fontosnak tartja a nyelvi

képzés fejlesztését, nyelvi előkészítő osztály indítását. Ezt indokolja a törvényi szabályozás is,

melyszerint 202.0-tDlcsak nyelvvizsgával lehet felsőoktatásiintézménybe kerülni. A tantestület'

ezt is támogatja, bár kifejezte fenntartását, hogy összejön-e a kellő létszám. A pályázó

fejlesztési elképzeléseiben megjelent az aula, díszterem kialakításának lehetősége. Az

elképzelés régi vágya a tantestületnek is, így ezt is teljes mértékben támogatni tudja. A

pályázatban melegítőkonyha is szerepel az étkeztetés javítására, a tantestület ezt is támogatja.

A szakmai munkaközösségek véleményeikben javaslatokat is tettek, fontosnak tartják a

pályázatírást, pályázatfigyelést. Erre elsősorban az IKT -eszközök bővítése miatt volna szükség.

Felmerült a pszichológia tantárgy fakultatívvá tétele, az iskola zárva tartása az engedély nélküli

távozás ok csökkentése, megakadályozása érdekében. A belső véleményezésre jogosultak

,--kifejtették,-hogya pályáz-atot igen alapos- munkának-tarják., A pályázó felkészültségéhez; -

szakmai igényességéhez kétség sem fér. A nevelőtestület Udvardyné Dr. Mühlenkampf

Erika vezetői programját és vezetői megbízását fentiek alapján támogatja.

Komárom, 2017. május 2.
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